
Beantwoording Vragenuur 

Raadsvergadering 
van: 21-12-2023 

Nr. 

| Vraag Vraagsteller 
& Antwoord 

Gemeente 

Woudenberg 

Portefeuillehouder 

| 
Ambtenaar 

  
Fractie 

  

  

Al 

geruime tijd 
zien we dat de 

gemeentelijke 
|G. Van der De 

digitale 
informatieborden 

langs 
de D. Boeve 

-— 

de Kruif 

| 

elektronische informatieborden uit 
staan. 

Linden, 
CU 

invalswegen 
worden al 

geruime tijd 
niet 

Kan het 

college aangeven 
waar dit aan 

ligt? 
meer 

gebruikt. 
De borden 

zijn 
verouderd en 

de software kan 
niet 

meer 

geüpdatet 

worden. Het 

weg 

laten halen van de borden 

brengt 
forse kosten 

met 
zich mee en 

hiervoor is 

op 

dit 
moment 

geen budget 

beschikbaar. 

Impulsaanpak Winkelgebieden 
P. 

van 

Schaik, 
Wij zijn 

op 

de 

hoogte 
van de 

impulsaanpak 
|D. Boeve 

— 

de Kruif 

| 

In het kader van de 

regeling “Impulsaanpak | 
GBW 

en ook 
is 

onze 

centrumregisseur 

elders 
in 

Winkelgebieden’ krijgen op 

dit 
moment 9 

gemeenten 
in totaal 26 

miljoen 
euro om hun 

winkelgebied 
aan te 

pakken. 
Per 

gemeente 

gaat 
het om 

ongeveer 
2,9 

miljoen. 
De 

gemeenten 
gebruiken 

het 

geld bijvoorbeeld 

om winkel- en 

kantoorpanden 
zoveel 

mogelijk 
te centreren 

en het 

centrumgebied 

compacter 
te maken. De 

huidige toekenning 

aan 9 

gemeenten 
is de derde ronde van de 

regeling. 
Voor de laatste ronde kunnen 

gemeenten 
een 

aanvraag 

indienen 
tussen 20 

mei en 1 

juli 
2024. In deze ronde is 22 

miljoen 
euro beschikbaar. 

De GBW 
fractie 

heeft al meerdere malen 

gewezen op 

deze 

regeling. 
Wanneer 

wij 
kennis nemen van de 

nu 

toegewezen 
subsidies 

(qua 
aard en 

doel),     

het land betrokken 

geweest bij 
een 

dergelijke aanvraag. 

Maar zoals eerder 

desgevraagd 
reeds 

gemeld, vraagt 
de 

aanmelding 
voor deze 

regeling 
ook dat er 

vergaande afspraken (overeenkomsten) zijn 

met 
alle 

gebiedspartijen (eigenaren) 
en 

daarmee zekerheid van de 

investerings- 

bereidheid en concreetheid van 

plannen. 

Ook moet het 

gaan 

om een 

samenwerking 

met een 

aanzienlijke 
onrendabele 

top 
en 

daarnaast om een 

samenhangend geheel. 

Het 

plan 
van de AH wordt 

geheel 

gefinancierd 
door de 

eigenaar 

en het 

gebied 

't 

Schilt/Voorstraat 
heeft 

ruimtelijk 
weinig 

relatie 
met 

Kostverloren of Cultuurhuis. 
Uit 

de 

gesprekken 
met 

de verschillende 

eigenaren 
blijkt (helaas) 

niet 
dat het zicht 

op 

het indienen van een 

aanvraag 

zou 

leiden 
tot 

meer bereidheid om 

op 

dit 

  

    
  

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)



Nr. 

| Vraag 

  

kunnen 

wij 
ons niet voorstellen dat we als 

gemeente Woudenberg 
hier 

geen gebruik 

van kunnen maken. Vooral nu AH het 

formele verzoek voor de 

bouwvergunning 

voor de nieuwbouw heeft 

ingediend. 
Vooral 

in 
het 

gebied 
rondom Kostverloren 

moeten 

zaken worden 

aangepakt. 
Wat 

te 
denken 

van de toekomst van ons Cultuurhuis en 

mogelijke 
nieuwbouw 

te 
combineren 

met 

appartementen 
op 

het Cultuurhuis? 

Vraagsteller 
& 

Fractie 

Antwoord 

moment 

gezamenlijk plannen 
te 

ontwikkelen en 
contracten te 

tekenen. 

Daarmee zien 

wij 
geen mogelijkheid 

om 

rond 
20 mei te 

voldoen aan de voorwaarden 

voor deze 

regeling 
en een 

aanvraag 
in te 

dienen. 

Portefeuillehouder 

| 
Ambtenaar 

  

  

3. Hoek 

Dorpsstraat 
7-11 

In 
de Raadscommissie van 

juni 
2023 is 

gedebatteerd 
over de 

vergunningverlening 

Dorpsstraat 
7-11 door het 

college. 
Tot 

op 

heden 

hebben 

op 

het betreffende bouwvlak 

geen 

merkbare 
activiteiten 

plaats gevonden 
en 

staat 

het 

(bouwvallige) pand 
er 

nog altijd. 

1. Kan het 

college aangeven 

wanneer de 

sloop 
van het 

gebouw 
kan worden verwacht? 

2. Welke 

gesprekken 
heeft het 

college 

lopen 
met 

de 

projectontwikkelaar 
om 

daadwerkelijk 
tot 

sloop- 
en bouwactiviteiten 

te 

komen en daarmee 
tot 

verbetering 
van het 

aanzicht van het 
centrum te 

komen? 

3. Kan het 

college aangeven 

waarom de 

projectontwikkelaar nog 
niet is 

gestart 
en welke 

voorwaarden 

ingevuld 
moeten 

zijn 
alvorens 

daadwerkelijk gestart 
wordt? 

  

J. 

Westenberg, 

GBW 

  

1 Het is aan de 

eigenaar 
om te 

bepalen 

wanneer 

hij gebruikt 
maakt van de 

vergunning. Wij 
hebben 

nog geen 

bericht 

van een uitvoerende aannemer wanneer 

men denkt te 

gaan 

starten. 

2 

Wij 

hebben hierover 

nog geen gesprekken 

met 
de 

vergunninghouder gehad. 
Voor het 

centrum 
is ook 

gunstig 
dat niet in de 

decemberperiode gestart 
is. Na het 

verlenen van een 

vergunning 
is het wel 

vaker 

gebeurd 
dat er niet 

meteen 
gestart 

wordt, 

Voorafgaand 
aan het verlenen van 

de 

vergunning 
is wel 

regelmatig gesproken 

over de 

complexe sloop-/bouwlocatie 
en het 

belang 
van 

afstemming 
met andere 

ontwikkelingen. 

3 

Wij 
hebben hierover 

geen gesprekken 
met 

de 

vergunninghouder gehad. 
Het 

lijkt erop 

dat hier vooral van 

belang 
is 

dat de 

eigenaar 

een aannemer vindt die het werk 

kan 
uitvoeren. Er 

kunnen verschillende 

redenen 

zijn 

waarom dit 
niet 

het 

geval 
is; 

complexe sloop/bouw, bouwkosten, 
druk 

met 
andere 

projecten 
etc. 

Wij 
zullen 

begin 

2024 

navraag 

doen.   

H.J. Molenaar 

| 

    

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)



  

Op 
1 

januari gaat 
de 

Omgevingswet 
in. De 

uitvoering 
vraagt 

veel van 

gemeenten. 
Maar 

het biedt ook de kans om 
tot 

een meer 

integrale 
manier van werken te komen. 

Bij 

voorbeeld door het 

fysieke 
domein 

te 

verbinden met andere domeinen. Wat 

betekent de 

invoering 

van de 

Omgevingswet 

voor onze 

ambtelijke organisatie 
en in 

hoeverre worden 
stappen gezet 

om tot een 

andere, 
meer 

integrale 
manier van werken 

te komen? 

PvdA-GroenLinks De 

verbinding 
van 

fysiek 
en sociaal domein 

is niet 

afhankelijk 
van de 

Omgevingswet. 
Al 

lange tijd 
is 

sprake 
van 

integraal 
werken in 

onze 

organisatie. 
Zo 

zijn 
ten behoeve van 

het 

masterplan Hoevelaar, 
in 

2015, 
de 

aspecten 
van 

gezondheid 
vanuit de GGD al 

meegenomen 

voor de kaders van de 

wijk. 

De 
voorbereiding 

van de 

woonzorgvisie 

kent 

een 

samenhang 
tussen 

sociaal en 

fysiek 
en 

in 
de scenariostudie Vitaal 

Woudenberg 

komen beiden samen. 

Daarom is 
nu 

geen sprake 
van 

aparte 

stappen 
rond de 

invoering 
van de 

Omgevingswet. 

H.J. Molenaar 

  

  

Op 
zondag 

10 
december en 

in 
de nacht van 

11 december 

op 

12 december hebben zich 

er 

opnieuw 
2 incidenten 

voorgedaan 
met 

een aanval van 
één 

of verschillende wolven 

op schapen 
binnen onze 

gemeentegrenzen. 

Als SGP 

Woudenberg 
maken we ons 

zorgen 

over de toenemende 

aanwezigheid 
van de 

wolf 
in 

onze 

regio 

en binnen onze 

gemeentegrenzen. 
Het beheer van de 

populatie 
van wolven 

is 
nu 

niet 
toegestaan 

binnen 

Europese 
wet- 

en 

regelgeving. 

Tegelijkertijd 
werkt de 

provincie 

aan een 

meer 

stringent faunabeheerplan. 

Onze 

vragen: 

1. Bent 
u 

op 

de 

hoogte 
van deze 

recente 

aanvallen van de wolf en deelt u onze 

zorgen 

over de toenemende 

aanwezigheid 

van de wolf in onze 

regio? 

2. 

Op 
welke 

wijze 
gaat 

u deze situatie 

aanhangig 
maken 

bij 
de Provincie Utrecht 

zodat ook vanuit 

provinciaal 
bestuur 

signalen 
worden 

afgegeven 
dat we ons   

J. 
de 

Vogel, 
SGP 

  

1. 

Wij zijn 
op 

de 

hoogte 
van de 

recente 

aanvallen 

op vee, 

het 

gaat 
om 

vier 

incidenten. 
Het 

laatste incident wordt 

nog 

(door 
de 

provincie) onderzocht, bij 
de 

andere drie incidenten 

gaat 
het 

bij 
twee 

vermoedelijk 
om een aanval door een wolf. 

De 

verspreiding 
van de wolf is 

op 

dit 

moment een 

onderwerp 
wat veel in het 

landelijke 
nieuws 

is, 
u heeft 

gezien 
dat ook 

de 

Europese 
Commissie hier 

op 

20 

december heeft 

uitgesproken (zie 

https://nos.nl/artikel/2502244-europese- 

commissie-wil-wolf-minder-beschermen- 

eerste-stap-richting-afschieten). 
De 

wolf 
is 

een beschermde 

diersoort, 
de 

provincie 

gaat 
over eventuele 

vergunningen 
om 

wolven af 
te 

schieten. 

  

  

  

De 

gemeente 
is 

geen 

beleidsmaker als het 

gaat 
om de stand van de wolf. We delen wel 

uw 

zorg 

en zien dat er 

sprake 
is van 

conflicterende 

belangen 
en 

meningen. 

Veehouders en 

hobbyboeren 
zien dat hun 

dieren worden 

aangevallen, 
verwond en 

gedood. 

Dat leidt tot meer dan alleen   

M, 
de Graaf 

| 

  

  

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)



zorgen maken over de toenemende 

aanwezigheid van de wolf? 

3. Ziet u mogelijkheden om hierin samen 

met de Utrechtse Valleigemeenten en 

gemeenten rondom de Utrechtse Heuvelrug 

hierin op te trekken richting provincie 

Utrecht? 

economische schade die mogelijk vergoed 

wordt. Natuurbeheerders vinden juist dat de 

wolf in Nederland thuis hoort. 

Onderstaand hebben wij de verkregen 

informatie van de Provincie Utrecht 

gedeeld. Het gaat hier om een 

monitoringsprogramma om de stand van de 

wolven in Nederland bij te houden. 

BIJ12 doet namens de gezamenlijke 

provincies de monitoring op de 

wolvenpopulatie en voert de afhandeling 

van wolvenschade op vee uit. Onderstaand 

overzicht is van 19 december 2023. Hierin 

kunt u zien dat de volgende meldingen zijn 

gedaan t. a. v. de aanvallen op schapen. De 

meest recente melding is van 11 

december. , het betreft sch (a) ap (en) 

aangevallen door een diersoort die nog niet 

bekend is. Er zijn drie andere meldingen dit 

jaar, dit gaat om 31 oktober, 30 september 

en 12 april. Bij de laatste twee meldingen 

betrof het vermoedelijk de wolf. 

Hiernaast zijn er een aantal incidentele 

waarnemingen, maar er is geen signaal dat 

de wolf zich al permanent gevestigd heeft in 

onze omgeving. Wolven kunnen immers 

grote afstanden afleggen. De provincie kijkt 

ook naar mogelijkheden een eventuele 

zwervende wolf, als die wordt aangetroffen, 

met een zender uit te rusten. 

2. De situatie is bij de Provincie Utrecht 

bekend, zie ook de melding uit hun 

systeem. Zij zijn bekend met de zorgen die 

leven onder de veehouders en 

hobbyboeren. Daarnaast zijn ze actief aan 

het communiceren over oplossingen, zoals 

het aanbieden van rasters, het met een 



zender uitrusten van een wolf en 

communicatie met inwoners. Elk kwartaal 

wordt er een rapportage opgeleverd. U kunt 

meer informatie hier vinden: 

https: //www. provincie- 

utrecht. nl/onderwerpen/natuur/jacht-en- 

schadebestrijding/wolf#: ~: text=Meldingen 

, Utrecht%20actief%20een%20hond%20b 

enadert 

3. We hebben ambtelijk contact gehad met 

de Provincie Utrecht, nu wederom vanwege 

uw vragen. Aangezien de provincie de 

zorgen kent, zien wij nu geen directe 

aanleiding om gezamenlijk met de collega 

gemeenten op te trekken buiten de 

gesprekken die we nu al met elkaar hebben 

over het landelijk gebied. We wachten af tot 

de provincie verdere stappen in haar beleid 

heeft gezet. 


